
MR Vergadering Notulen        
 
 

Aanwezig: Rianne, Giel, Richard, Rinus, Eric 

Afwezig:  
Datum: dinsdag 11 juni 2024 19.00 uur 
Notulist: Rinus 

Agenda 
nr. 

Betreft :  

1 Opening en vaststellen agenda:  
 

Richard opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
  

2 Verslag vorige vergadering + tussentijds digitaal afgedane zaken: 
 
Zoals besproken zijn notulen van vorige vergadering nog niet gepubliceerd. Na de 

ouderavond van 18 juni kunnen zowel deze notulen als de notulen van de vorige 

vergadering gepubliceerd worden, 

 

 

Concept schoolplan 2024-2028 ontvangen van Giel per mail. Dit betreft het 

schoolplan/strategisch beleidsplan voor niet de komende 4 jaar, maar voor 1 jaar in 

verband met wijzigingen die zullen worden doorgevoerd in de periode tot en met 

2028. Schoolplan zal na komend schooljaar weer wijzigen. De hoofdzaken en 

doelstellingen van het onderwijs staan erin vermeld. Schoolplan en ook de 

schoolgids zullen binnenkort definitief worden gemaakt door Giel, na instemming. 
  

3 Taakverdeling en werkwijze MR 

 

 

NVT  

  



4 Onderwerpen uit jaarplan MR De Leeuwerik 

 

 

- Formatieplan 2024/2025 afronden 
 

Het formatieplan is inmiddels definitief en akkoord bevonden door de mr. 

In de notulen van de vorige vergadering is een en ander al uiteengezet over de 

formatie en de nieuwe aanpak voor het komende schooljaar. 

 

Het formatieplan 24/25 ziet er als volgt uit: 

 

                        Maandag      Dinsdag    Woensdag     Donderdag  Vrijdag        Kids 

 

Stamgroep A    Erna            Erna        Dagmar            Dagmar     Dagmar       17-25 

Stamgroep B    Rianne        Rianne      Rianne             Rianne      Kayleigh     26 

Stamgroep C    Mariella      Mariella   Mariella          Mariella     Remona      25 

Groep 5 / 6       Lisette         Lisette     Lisette/Ashley Ashley      Ashley         26 

Groep 7 / 8**           vacature                                                                            25 

 
*De verdeling van dagen is een indicatie, dit is nog niet definitief.  

** 

Voor wat betreft de formatie. 27 juni 2024 is bekend geworden dat Richard (ook 

voorzitter mr) volgend jaar geen leerkracht meer is op de Leeuwerik en dus helaas 

geen les zal geven in groep 7/8. Er zal zo spoedig mogelijk moeten worden 

gezocht naar een vervanger. De mr beschouwt het vertrek van meester Richard als 

een grote aderlating en een groot gemis voor de hele school en het hele dorp 

misschien ook wel. Het wordt de uitdaging voor Prisma te voorzien in een 

vervanger van het kaliber Richard. We zullen dit vanuit de mr kritisch volgen. 

 

 

Remona blijft ook intern begeleider, 2 dagen in de week. Joanke blijft 

betrokken/aanwezig voor zover dat mogelijk is, hopelijk 2 dagen in de week. 

Directie: maandag tot en met donderdag: Giel. Vrijdag: 

Gymjuf: juf Anouk 1 dag, hopelijk maandag 

 

Kayleigh wordt 3 dagen onderwijs assistent onderbouw (groep 1 -4) 

Marlies wordt 3 dagen onderwijs assistent bovenbouw (groep 5-8) 

 

 
- Cursusbehoefte MR   momenteel geen belangstelling vanuit de mr 

 

- Vergaderdata MR 24/25; zie punt 8, einde vergadering 

 

- Schoolgids ; actie Giel. Schoolgids moet eind van het schooljaar klaar zijn. 

Voornamelijk een formaliteit, maar wel degelijk verplicht en interessant 

om door te lezen. Giel gaat de schoolgids afronden. 

 

 

- Risico-inventarisatie en -evaluatie 



Verplicht onderdeel van de vergadering. Formaliteit, maar niet 

onbelangrijk. Op dit moment niet gereed om te bespreken. In overleg wordt 

dit onderwerp doorgeschoven naar de volgende mr vergadering. Mr 

akkoord. 

  

5 Overige onderwerpen ter bespreking: 
Wat speelt er verder?  
 

- Pilot verlengde schooldag (vervolg vorige vergadering) 

Giel heeft dit besproken met Mieke Schipper, directeur Prisma. Die is niet direct 

enthousiast. Met ingang van komend jaar zijn juist bij alle Prisma scholen de 

onderwijstijden gelijk. Het ligt dan niet voor de hand op de Leeuwerik de 

onderwijstijden aan te passen. Bovendien zou er mogelijk een probleem zijn met 

verplichte pauzes in combinatie met de werktijden. Het idee/ onderwerp is hiermee 

niet helemaal van de baan, maar voorlopig niet uitgekristalliseerd. Dit onderwerp 

wordt voor nu even op de lange baan geschoven om te kijken of in de toekomst 

wellicht ruimte ontstaat voor iets dergelijks. 

 

- Schoolplein (vervolg vorige vergadering) 

Inmiddels heeft Gert v/d Plasse met zijn bedrijf een offerte gemaakt voor het 

aanpakken van de groenstrook naast het schoolplein. De mr is blij met deze 

voortvarende aanpak en juicht alle verbeteringen/aanpassingen aan het schoolplein 

toe. Het idee is wat meer een speelbos te creëren waar kinderen in de pauzes lekker 

kunnen spelen. Gert is hier bedrijfsmatig veel mee bezig en lijkt de aangewezen 

persoon om dit te gaan uitvoeren. De kosten lijken nog wel te behappen. Helaas 

heeft de gemeente aangegeven niets te willen bijdragen. Er wordt nog gekeken of 

er vanuit Prisma geld beschikbaar komt. Verder is het wellicht een idee om 

sponsors te zoeken om de aanpassingen mogelijk te maken, bijvoorbeeld Mc 

Cain/Fraanje etc. 

 

In een later stadium zal gekeken worden of ook het schoolplein aan te pakken is. 

Dit zal echter veel duurder zijn. Wellicht dat daar geld van bijvoorbeeld Tennet 

(compensatie kabels windpark) voor kan worden benut. Verder ook daar weer 

eventueel sponsors zoeken of Prisma vragen bij te dragen.  

  



- Status plusklas/uilskuikens   →communicatie ouders 

De mr heeft gevraagd naar de status van de plusklas. Het idee is om de plusklas 

min of meer te gaan uitfaseren. Met de nieuwe werkwijze qua onderwijs die de 

komende jaren wordt nagestreefd (andere organisatie onderwijs) is het de 

bedoeling de leerlijnen van de kinderen meer te gaan volgen en op die manier aan 

iedereen voldoende uitdaging te bieden. Daarmee zou een plusklas minder nodig 

zijn. Daarnaast is de plusklas nu en dan ook een bron van discussie/gedoe bij 

ouders en kinderen. Komt soms ietwat ‘elitair’ over, wat ook weer niet bij een 

school als de Leeuwerik past en niet de bedoeling is. Daarbij komt dat er eigenlijk 

ook niet meer echt een leraar hiervoor kan worden vrijgemaakt, financieel gezien. 

T.z.t. zal een en ander richting ouders worden gecommuniceerd. 

 

 

- Ouderavond 18/6/2024 

De ouderavond wordt door Giel en door de leraren voorbereid. Giel zal een 

presentatie geven. Het idee is om alvast enige inzage te geven in hoe een 

schooldag zal gaan verlopen. Het is voor nu vooral het idee in algemene termen 

een beeld te geven van de wijze van onderwijs geven komend schooljaar. De 

grootste veranderingen zullen merkbaar zijn in de onderbouw groep 1-4. 

 

In het kader van de ouderavond hebben we in de vergadering nog stilgestaan bij 

het gebruik van software/algoritmes door de systemen die nu ook al op school 

gebruikt worden (onder andere Snappet). Dergelijke systemen gaan veelal uit van 

gemiddelde leerlingen en lang niet iedereen past in zo’n stramien. Het is belangrijk 

dat het hulpmiddelen blijven en dat niet het systeem gaat overheersen. De leraar 

dient de lead te houden en te kijken of elk kind zich op school voldoende 

ontwikkeld. Het is continu zoeken naar de balans tussen schermgebruik en papier. 

Ook blijft het bijvoorbeeld belangrijk dat kinderen goed leren schrijven. 

 

- Ontwikkelingen verkeer/waterpark Veerse meer 

Deze ontwikkelingen blijven we volgen. 12 juni 2024 is weer een avond in 

Lewedorp, die door Richard, Giel en Rinus zal worden bezocht. Het is nog niet 

duidelijk wat het allemaal voor de school gaat betekenen. Wel lijkt vast te staan 

dat het een stuk drukker gaat worden op de Nieuwe Kraaijertsedijk, die naast de 

school ligt. Wellicht heeft de verplaatsing/nieuwbouw van de school hier mee te 

maken, maar ook dat is vooralsnog niet duidelijk.  

 

- Bikkeltraining nog een keer aanbieden in 24/25? 

Bikkeltraining wordt gezien als een goede training. Helaas zijn de financiële 

mogelijkheden erg beperkt. In het verleden werd dit gefinancierd vanuit NPO 

geld/coronasteun. Dit was geen structureel, maar incidenteel geld. De potjes zijn 

nu leeg. Wellicht dat er na januari 2025 financiële ruimte ontstaat om weer een 

bikkeltraining of een leren leren training voor de kinderen van groep 8 aan te 

bieden. Dat zou mooi en goed zijn en nuttig. 

 

- Typecursus kinderen, stand van zaken? 



Qua typecursus geldt hetzelfde als voor de bikkeltraining. Ook een geldkwestie. 

Typecursus zal worden aangeboden voor de kinderen van groep 5. Dat blijft zo, 

verder is er geen ruimte typecursussen aan te bieden. 

 

- Afronden wat is blijven liggen; geen zaken blijven liggen. 

 

  

  

6 Personeel: 
Geen bijzonderheden. Komen komend schooljaar wel weer 2 Scalda studenten en 

waarschijnlijk nog stagiaires. 

7 

 

 

 

Communicatie 

18/6 is de ouderavond. Daarna worden deze en de vorige mr notulen gepubliceerd. 

Schoolplan en schoolgids zullen voor einde schooljaar ook nog definitief worden 

gemaakt en gecommuniceerd. 

 

8 Rondvraag en sluiting:  
 
 
 
Vergaderdata  
 

Vergaderdata nieuwe schooljaar: 

 

Dinsdag 10 september 2024 : 19:00 uur 

Dindag 12 november 2024: 19: 00 uur 

 

De overige vergaderingen zullen later worden gepland. 

 

 

 

Verder onderwerpen zijn niet aan de orde. Richard sluit de vergadering. 

 

  

 

 

 


